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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich  

i Strategii Rozwoju Powiatu 
 

Nr 2/2006  w dniu 20 XII 2006 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30 zakończono o godz.20.45 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

 

4. 
 

Józef Sulikowski     

5. Andrzej Zając 
 

 

6. Andrzej Wieczorek     
 

 

7. Ewertowski Wiesław    
 

 

8. Grzegorz Owczarzak 
 

 

      9. Jerzy Piasecki  

     10. Andrzej Bielecki  

 
 
 

Obecni wszyscy członkowie Komisji: 
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Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu- Mirosław  
Kaczmarczyk 

 
2. Skarbnik Powiatu- Danuta Królczyk 

 
3. Starosta Powiatu- Mirosław Piechocki 
 

 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1.      Powitanie Gości. 
 

 1.2.      Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
 

1.3       Wyprowadzenie opinii do projektu budżetu Powiatu na 2007r. 
 
1.4.      Zaopiniowanie materiałów na Sesję. 
 
1.5       Podsumowanie pracy Komisji. 
 

2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Przewodniczący Komisji po zapoznaniu członków Komisji z 
porządkiem posiedzenia zapytał czy Skarbnik ma omawiać projekt 
budżetu na 2007r. czy będzie odpowiadała na pytania Radnych. 
Pierwsze pytania dotyczyły budżetu Oświaty. Po przedstawieniu 
przez Skarbnika propozycji  budżetu w dziale 801 i 854. Radni 
uważali, że budżet jest za mało czytelny i wymaga 
uszczegółowienia subwencji oświatowej. Wzrost ogólnej 
subwencji to 10,3 w stosunku do roku 2006. Na pytania członków 
Komisji odpowiadał Kierownik Wydziału  Oświaty. Pytania: Z 
czego wynika? Czy zmniejszyła się liczba uczniów, czy 
zwiększyła? Jaka jest subwencja na jednego ucznia? Odpowiedzi 
okazały się niewystarczające. Dodatkowo wyjaśniał Starosta i Pani 
Skarbnik argumentując, że projekt został opracowany na 
podstawie materiałów przedstawione przez placówki oświaty i 
budżet roku  z  2006. Po nowym roku będzie kwota bazowa i 
wtedy będzie można dokonać zmian, wpisać nowe zadania. Radny 
Sulikowski zakwestionował dodatki dla nauczycieli sprawujących 
nadzór nad uczniami niepełnosprawnymi. Utrzymywał, że 
poprzedni dodatek był adekwatny do pracy i był zależny od ilości 
uczniów ciężko poszkodowanych ( stopień znaczny). Według 
radnego dodatki powinny się różnić od siebie. Radna Irena 
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Wojewódzka- Kucz zapytała czy branżowa Komisja Edukacji 
zajęła w tej sprawie stanowistwo, jak przedstawiono to w 
propozycji uchwały. Odpowiadano, że Komisja zaakceptowała 
projekt uchwały. Dyskusja  nie przyniosła efektu, radna Irena 
Wojewódzka- Kucz zaproponowała by ostateczne stanowisko w 
tematyce dodatków wypracowała Komisja Edukacji. Takie 
stanowisko poparło dziewięciu radnych i jeden się wstrzymał. 
Radny Piasecki zawnioskował by zmienić filozofię promocji 
powiatu. Przez dziewięć lat według radnego nie wypracowano 
dobrej promocji. Uważa, że promocja winna  być opracowana i 
oparta na konkursach skierowanych dla organizacji 
pozarządowych. 
Następne pytania dotyczyły Domu Dziecka. W budżecie planuje 
się 174 tys. zł  od kiedy nastąpi otwarcie, ile dzieci jaki będzie 
koszt. Skarbnik odpowiedziała, że planuje się miesiąc wrzesień 
2007r. dla 30 dzieci. Dzieci jest mało wobec tego Starosta 
odpowiedział, że będzie to niemożliwe, raczej należy się 
spodziewać około 15 dzieci. Środki 164 tys. nie są w dyspozycji 
Centrum Pomocy Rodzinie. 
Komisja Finansów przekazuje ten temat Komisji Branżowej, 
Komisji Zdrowia, która zobowiąże Kierownika Centrum Pomocy 
Rodzinie do przedstawienia uszczegółowianych kosztów w ramach 
kwoty przewidzianej w budżecie na Dom Dziecka, odpowiedzieć 
kiedy ma powstać i kalkulację kosztów. 
Koszty Starostwa na 2007r. są niższe o 3% w stosunku do roku 
2006; Radna Irena Wojewódzka- Kucz powiedziała, że utrzymuje 
swoje stanowisko z ostatniej sesji dotyczące zbyt niskiej pensji 
urzędników, potrzeby wyposażenia biur godnych urzędu, wymiana 
komputerów i zakup programów. Zgodzono się  co do tego, że 
dobry sprzęt komputerowy, programy to sprawa konieczna. 
Starosta poinformował, że powoli rozpoznaje się temat 
komputerowy. Zaznaczył o dużych kosztach związanych z 
zakupem programów. 
Radny Owczarzak zapytał o standaryzację w DPS Srebnogórze. 
Wyjaśnienia składał Starosta Powiatu: zgadza się z Radnym 
Owczarzakiem, że zaplanowano zbyt niski budżet. Brano pod 
uwagę wystąpienia o środki unijne na ten cel, skąd nie 
zabezpieczono wystarczającej kwoty środków własnych powiatu 
na standaryzację. 
Radny Jerzy Springer prosi o wyjaśnienie na jaki cel zostanie 
zabezpieczona kwota 2,5 mln zł do dyspozycji zarządu. 
Odpowiedzi udzielili skarbnik Powiatu i Starosta: Uchwala się co 
roku taką rezerwę dla zarządu na wszelką ewentualność. W roku 
2006 była to też kwota 2,5 mln zł. Ta ewentualności to wystąpienie 
deficytu, płatności ZUS, podatków, 13 pensja spóźnione 
przekazywanie subwencji, nie pewne podatki od osób fizycznych.  
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Następne pytania Komisji dotyczyło 50 tys. w budżecie na 
wolontariat. Odpowiada Starosta, że są to środki na ogłaszanie 
Konkursów dla organizacji pozarządowych. Radna Irena 
Wojewódzka- Kucz prosi o wykaz tematów dotyczących 
Konkursów, Skarbnik Powiatu zobowiązała się zrobić ksero i 
dołączyć do protokołu. 
Radny Owczarzak zapytał czy będą poprawki do projektu budżetu 
przed sesją? Starosta odpowiedział, że tak i radni tą propozycje 
poprawek otrzymają przed sesją.    

 
 

3.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

3.1.  Zapytania 
 

 Na pytania członków komisji udzielali odpowiadzi: Skarbnik, 
Starosta,  Kierownik Wydziału Edukacji. 

 
     3.2.  Opinie 

 
  Nie wypracowano. 
 

      3.3  Stanowiska 
 
     Sekretarz  Urzędu przedstawi Radnym, wizję komputerową 
Urzędu i dalszy rozwój. 
Wszystkie Komisje Branżowe wypracowują  swoje stanowiska i 
wnioski. Wszyskie opinie, stanowiska, wnoioski trafiają do 
Komisji Finansów. Komisja posiadając wszystkie stanowiska 
Komisji po ustosunkowaniu się do nich, wypracowuje własne 
stanowisko .     
 
 
3.4  Wnioski 
 
1)  Przełożenie punktu dotyczącego projektu budżetu na 2007 z 

sesji w dniu  27 grudnia 2006,   na sesję styczniową w 2007r. 

2) Zobowiazać Sekretarza Powiatu do przedstawienia Komisji 

Finansów Koncepcji komputeryzacji starostwa. 
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3)   Kierownik Wydziału Oświaty przedstawi Komisji Finasów 

szczegółową informacje oświatową dotyczącą budżetu na 2007r. 

( material porównawczy) 

4)    Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie przedstawił Komisji 

Zdrowia szczegółową informację na temat powstania i rozwoju 

Domu Dziecka. 

 

 

  _______________________                                _____________________ 

Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji 

 


